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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 13/2022 (204) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 19. prosince 2022 v 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP),  

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové: Bc. Nela Hasová, Vojtěch Karlík, Bc. Dalibor Malý, Mgr. Kamil Peterek, 
Ph.D., Ing. Jakub Rak, Ph.D., Bc. Tomáš Řepka, Ing. Jan Strohmandl, 
Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., LL.M, JUDr. Radomíra Veselá, Ph.D., 
LL.M 

 
Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., doc. RSDr. 

Václav Lošek, CSc., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Alena Procházková, 
MBA 

 
Omluveni: Ing. Pavel Tomášek, Ph.D. 
 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 21. 11. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení Organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců 

studentů do Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně.   

7. Projednání a schválení volební komise pro doplňovací volby zástupců studentů do AS FLKŘ. 

8. Projednání a schválení Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

9. Schválení harmonogramu termínů jednání AS FLKŘ pro rok 2023. 

10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 23. 01. 2023.  

11. Různé. 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
V 13:03 předseda senátu přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Uvedl, že je přítomno celkem 9 členů 
AS FLKŘ z 10, ze zdravotních důvodů se omluvil Dr. Tomášek. 
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Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 21. 11. 2022 (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ konstatoval, že zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 21. 11. 2022 všichni obdrželi e-
mailem a byl zveřejněn v informačním systému fakulty.  
Dr. Strohmandl se dotázal, zda má někdo z přítomných k zápisu připomínky nebo náměty na doplnění – ani 
připomínky ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 
 
Návrh usnesení č. 204/1 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání dne 21. 11. 2022 ve znění, zveřejněném v informačním systému 
FLKŘ.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 204/1 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání dne 21. 11. 2022 ve znění, zveřejněném v informačním systému 
FLKŘ.“ 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl uvedl, že program byl stanoven na minulém jednání. Další návrhy na 
doplnění programu nebo jeho úpravu nebyly vzneseny. 
 
Návrh usnesení č. 204/2 
„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 19. 12. 2022 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 21. 11. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení Organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců 

studentů do Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně.   

7. Projednání a schválení volební komise pro doplňovací volby zástupců studentů do AS FLKŘ. 

8. Projednání a schválení Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

9. Schválení harmonogramu termínů jednání AS FLKŘ pro rok 2023. 

10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 23. 01. 2023.  

11. Různé.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 204/2 
„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 19. 12. 2022 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 21. 11. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení Organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců 

studentů do Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně.   

7. Projednání a schválení volební komise pro doplňovací volby zástupců studentů do AS FLKŘ. 

8. Projednání a schválení Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

9. Schválení harmonogramu termínů jednání AS FLKŘ pro rok 2023. 

10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 23. 01. 2023.  

11. Různé.“ 
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Bod 4) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
Dr. Strohmandl uvedl, že od minulého jednání AS FLKŘ se uskutečnilo jednání AS UTB a Legislativní 
komise AS UTB. 
 
Na jednání AS UTB: 

- předloženy a představeny Pravidla rozpočtu UTB ve Zlíně na rok 2023; 
- projednávána situace na FHS vzhledem ke stavu akreditací této fakulty (NAÚ zahájil správní řízení 

o omezení dvou současných akreditací, současně probíhá proces reakreditace 10 studijních 
programů), fakulty nemohou komunikovat samy s NAÚ, komunikace musí vždy proběhnout oficiální 
cestou přes datovou schránku UTB při zachování všech interních pravidel univerzity. Správní řízení 
má vliv na celou UTB.  

- projednávána otázka anonymních informací, poškozujících jméno UTB, které byly zaslány na 
MŠMT ČR a NAÚ. Na MŠMT bylo odesláno stanovisko UTB k těmto anonymům. Na jejich základě 
byly nařízeny audity, týkající se zahraničních služebních cest funkcionářů UTB a využívání 
služebních aut. Problematika sexuálního obtěžování a mobingu bude posouzena Etickou komisí. 
Univerzita doporučila zaměstnancům, kteří jsou těmito anonymy poškozováni, podat trestní 
oznámení. 

 
Pravidla rozpočtu byla projednána Ekonomickou komisí AS UTB, nebyly k nim zásadní připomínky, bylo 
navrženo zvýšit koeficient odvodu pro součást UTB Koleje a menzy z 0,5 na 1,0. 
 
K tomuto bodu děkanka fakulty doplnila, že trestná oznámení ve věci anonymů byla podána, jakékoliv jejich 
další šíření již bude posuzováno z hlediska probíhajícího trestního řízení. 
 
 
Bod 5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, děkanka 

- podle nového harmonogramu pokračuje stavba nového vstupu na fakultu, 25. 1. 2023 by měl být 
zprovozněn vchod, vybavení nábytkem bude realizováno do konce února; 

- došlo k finančnímu vypořádání s městem UH – dohodnuto splácení investice výstavby vstupu (bude 
splácena v nájmu v budoucích letech); 

- připravuje se reakreditace NMgr. Bezpečnost společnosti, která by 4. 4. 2023 měla být předložena 
k projednání Radě pro vnitřní hodnocení UTB; 

- probíhá příprava na Den otevřených dveří. 
 

doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., proděkan pro pedagogickou činnost 
- dne 19. 12. 2022 byla zahájena evaluace výuky studenty prostřednictvím systému STAG, bude 

probíhat do 2. 2. 2023; 
- 19. 12. byly zveřejněny rozvrhy na letní semestr AR 2022/2023 k připomínkování akademickými 

pracovníky; 
- okruhy ke SZZ byly projednány Radou studijních programů a budou zveřejněny do 23. 12. 2022;  
- informace o nefunkčnosti studijního systému Moodle.  

 
Dr. Rak jménem nepřítomného Dr. Tomáška uvedl, že by bylo vhodné apelovat na vedení UTB, aby při 
komunikaci s dodavatelskou firmou Moodlu byla zdůrazňována specifika vysokoškolského prostředí a 
upgrade systému a nové verze nebyly zprovozňovány v době velké zátěže, jako je konec semestru, 
víkendová výuka apod. 

 
Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- per rollam se konalo hlasování univerzitní komise IGA, všechny návrhy projektů za FLKŘ byly 
komisí doporučeny rektorovi ke schválení; 

- za FLKŘ byly podány 3 projekty TAČR Sigma (2 x doc. Zeman, 1 x doc. Valášek);  
- v rámci Mezinárodního visegradského fondu nebyl přijat k řešení projekt Perception of selected 

operational risks following the geopolitical situation in Europe, podaný za FLKŘ. 
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Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy a CŽV 

- proběhla první schůzka k přípravě DOD, na které byly stanoveny rámcové zásady pro prezentaci 
ústavů a studijních programů; 

- na začátku roku 2023 bude natočeno nové promovideo na nově akreditovaný bakalářský SP 
Environmentální bezpečnost; 

- fakulta je zapojena do přípravy výstavy prací studentů U3V, která se bude konat v prostorách 
Senátu ČR, vernisáž se uskuteční 31. 1. 2023. 

 
Ing. Alena Procházková, tajemnice fakulty 

- fakulta podniká kroky a opatření ve vztahu k šetření s energiemi;  
- ve čtvrtek 22. 12. před zahájením vánočního volna budou všechny radiátory nastaveny na stupeň 

2, kontrolu zajistí úklidová služba; 
- diskuze k nebezpečnému stavu chodníků a parkoviště u fakulty z důvodu zhoršených 

povětrnostních podmínek od čtvrtku 15. 12. 2022, fakulta požádala Město Uherské Hradiště jako 
správce komunikací o nápravu. 
 

 

Bod 6) Projednání a schválení Organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb 

zástupců studentů do Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně 

Dr. Veselá jako předsedkyně Legislativní komise uvedla, že komise se sešla na jednání dne 28. 11. 2022, 

k předloženému dokumentu komise obdržela jedinou připomínku, a to nesprávné číslování bodů. Tento 

nedostatek byl opraven, opravený dokument byl zaslán členům AS FLKŘ. 

Další připomínky nebyly vzneseny.  

 

Návrh usnesení č. 204/3 
„AS FLKŘ schvaluje Organizační pokyny pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců studentů do 
Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně ve znění se zapracovanými 
připomínkami Legislativní komise AS FLKŘ.“   
 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 204/3 
„AS FLKŘ schvaluje Organizační pokyny pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců studentů do 
Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně ve znění se zapracovanými 
připomínkami Legislativní komise AS FLKŘ.“   
 

 

Bod 7) Projednání a schválení volební komise pro doplňovací volby zástupců studentů do AS FLKŘ. 

Dr. Strohmandl uvedl, že oslovil některé akademické pracovníky s žádostí o účast ve volební komisi, 

prostřednictvím zástupců studentů v AS FLKŘ byl návrh doplněn o studenty. 

 

Návrh volební komise pro doplňovací volby zástupců studentů do AS FLKŘ:  

 

Ing. Romana Heinzová, Ph.D. 

Ing. Bc. et Bc. Lukáš Snopek, Ph.D. 

Ing. Martin Ficek, Ph.D. 

Jan Liška (student OO) 

Daniel Chlaň (student OO) 

 

Pan doc. Lošek uvedl, že vzhledem k tomu, že se jedná o volby do studentské komory, bylo by vhodné mít 

v komisi větší zastoupení studentů. Rovněž by bylo vhodné, kdyby v komisi byli i studenti z ostatních SP. 

Pan Karlík rovněž souhlasil, že by bylo vhodnější zastoupení studentů napříč studijními programy. 
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Dr. Strohmandl poté navrhnul přerušení projednávání tohoto bodu, pro bylo 8 členů AS FLKŘ, jeden se 

zdržel hlasování. 

 

Dr. Strohmandl požádal zástupce studentské části AS FLKŘ, aby do lednového zasedání senátu dodali 

návrhy na doplnění komise z řad studentů jiných studijních programů.  

 

 

Bod 8) Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021 

K dokumentu Dr. Veselá jako předsedkyně Legislativní komise uvedla, že byl rovněž projednáván na 

jednání komise 28. 11., komise obdržela připomínky Dr. Strohmandla a Dr. Tomáška, tyto byly zpracovány 

do doporučení, předloženého předkladateli. 

Na pokračujícím jednání LK AS FLKŘ dne 12. 12. byla komisi předložena Výroční zpráva se zapracovanými 

připomínkami, případně se zdůvodněním, proč na ně nebyl brán zřetel. 

 

V této podobě Legislativní komise doporučuje Výroční zprávu FLKŘ za rok 2021 ke schválení. 

 
LK současně doporučuje, aby ze strany ředitelů ústavů byla do budoucna věnována větší pozornost 
předkládání podkladů pro zpracování výročních zpráv FLKŘ.  
 
K materiálu dále proběhla diskuze, týkající se uvádění místa pracoviště externích členů Vědecké rady. 
Děkanka uvedla, že pokud členové Vědecké rady neoznámí změnu svého zaměstnavatele, nemůže jej 
fakulta oficiálně uvádět. 
 

Návrh usnesení č. 204/4 

„AS FLKŘ schvaluje Výroční zprávu FLKŘ UTB za rok 2021 ve znění se zapracovanými připomínkami 

Legislativní komise AS FLKŘ.“   

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 204/4 

„AS FLKŘ schvaluje Výroční zprávu FLKŘ UTB za rok 2021 ve znění se zapracovanými připomínkami 

Legislativní komise AS FLKŘ.“   

 

 

Bod 9) Schválení harmonogramu termínů jednání AS FLKŘ pro rok 2023 

Dr. Strohmandl předložil členům AS FLKŘ Rámcový plán činnosti AS FLKŘ na rok 2023 s konkrétními 

termíny jednání pro první pololetí roku 2023. Uvedl, že termíny jsou navrženy podle předpokládaných potřeb 

projednávání a schvalování dokumentů. 

 

K dokumentu proběhla diskuze (Bc. Hasová upozornila na chybný termín v dubnu – čtvrtek, Ing. 

Procházková požádala o správný termín pro kontrolu čerpání rozpočtu – k 30. 6. 2023). Tyto opravy byly 

provedeny, Dr. Strohmandl zdůraznil, že se jedná o rámcový plán, program jednotlivých jednání může být 

přizpůsoben. Důležité jsou pevné termíny jednání pro první pololetí, které jsou v něm stanoveny. 

 

Návrh usnesení č. 204/5 

„AS FLKŘ schvaluje předložený Rámcový plán činnosti AS FLKŘ na rok 2023 a termíny jednání AS FLKŘ  

na první pololetí v roce 2023.“ 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
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Usnesení č. 204/5 

„AS FLKŘ schvaluje předložený Rámcový plán činnosti AS FLKŘ na rok 2023 a termíny jednání AS FLKŘ  

na první pololetí v roce 2023.“ 

 

 

Bod 10) Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 23. 1. 2022.  

Dr. Strohmandl představil návrh programu na jednání AS FLKŘ dne 23. 1. 2023. 

 

Návrh usnesení č. 204/6 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 23. 1. 2023 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 19. 12. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání Zprávy o činnosti AS FLKŘ v roce 2022. 

7. Projednání a schválení Volební komise pro doplňovací volby do AS FLKŘ. 

8. Projednání Plánu realizace Strategického záměru Fakulty logistiky a krizového řízení 
Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 21+ pro rok 2023. 

9. Vyjádření AS FLKŘ k návrhu děkanky FLKŘ na jmenování proděkanů FLKŘ. 

10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 06. 02. 2023.  

11. Různé.“ 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Návrh usnesení č. 204/6 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 23. 1. 2023 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 19. 12. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání Zprávy o činnosti AS FLKŘ v roce 2022. 

7. Projednání a schválení Volební komise pro doplňovací volby do AS FLKŘ. 

8. Projednání Plánu realizace Strategického záměru Fakulty logistiky a krizového řízení 
Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 21+ pro rok 2023. 

9. Vyjádření AS FLKŘ k návrhu děkanky FLKŘ na jmenování proděkanů FLKŘ. 

10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 06. 02. 2023.  

11. Různé.“ 

 
Bod 11) Různé 

- Dr. Strohmandl sdělil, že na minulém AS FLKŘ bylo uvedeno, že se na tomto jednání bude senát 
věnovat připomínce Dr. Dokulila k zápisu z jednání AS FLKŘ 24. 10. 2022. Přečetl tuto připomínku.  
AS FLKŘ konstatuje, že není možné změnit znění zápisu ze dne 24. 10. 2022, zápis odráží 
skutečnost, která byla řečena na jednání. V této souvislosti však AS FLKŘ bere na vědomí, že 
připomínka Dr. Dokulila byla vznesena z pozice ročníkového učitele jako reakce na podněty 
studentů. Dr. Veselá doplnila, že připomínka byla, bez ohledu na termín jejího zaslání, na jednání 
LK AS FLKŘ (10. 10. 2022) projednána, což je doloženo i v zápise z jednání komise.  

- Dr. Veselá upozornila, že ukončení ubytování na EDUZE ze strany studenta je nutné ukončovat 
v souladu se smlouvou, kterou mají studenti s EDUHOU uzavřenou. 
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Ve 14:32 předseda AS poděkoval všem za účast a za práci, kterou v letošním roce odvedli. 
Popřál všem příjemné prožití svátků vánočních v klidu a pohodě a do nového roku hlavně zdraví. 
 
 
 
Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


